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§ 1  

Val av justerare och tid för justering 

 

Vice ordföranden Anette von Matern utsågs att tillsammans med 

ordföranden Helena Lanzer-Sillén justera dagens protokoll vilket ska ske 

onsdagen den 5 juni. 

 

§ 2  

Möte med presidiet 

 

Lars Arvidsson informerade om händelserna under de senaste veckorna 

med skadegörelse och brand i kommunhuset samt de åtgärder som 

vidtagits inom förvaltningen. Lars informerade också om att årets 

skräpplockarpokal tilldelats Älvsjö. 

 

Rådet samtalade vidare med presidiet om bl.a. följande frågor. 

 

 Resecentrum och speciellt då behov av nedåtgående rulltrappor  

 Byggnationen i centrum 

 Utomhustoalett som planeras i anslutning till centrum 

 Bristen på LSS-handläggare 

 Behov av omsorgslägenheter och stödboenden 

 LSS-bostad planeras i Älvsjö servicehus 

 Vad som gäller för bistånd inom socialpsykiatrin för personer över  

65 år 

 Funktionshindrade barn extra utsatta för våld och övergrepp 

 Dålig sikt på cykelbanor 

 Hastighetsbegränsande åtgärder på gator ställer till problem 

 Solberga-skogen behöver värnas 

 Snöröjning 

 

§ 3 

Anmälan av övriga frågor och fastställande av dagordning 

 

Dagordningen fastställdes utan ändringar. 

 

 § 4  

 Anmälan av föregående protokoll 

 

Anmäldes att protokoll 2013-05-16 justerats den 17 maj. 
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§ 5  

Anmälan av inkomna handlingar 

 

Informationsmapp från funktionshinderombudsmannen Riita-Leena Karlsson 

delades ut till rådets ledamöter samt till stadsdelsnämndens ordförande och vice.  

 

Innehåll:  

a. Program för årets utbildningsseminarier 

b. Konventionen om rättigheter för personer med funktionsnedsättning 

c. Program för delaktighet för personer med funktionsnedsättning 

d. Så här styrs Stockholm, informationsbroschyr 

e. Så här arbetar råden för funktionshindersfrågor, instruktioner 

f. Råd för funktionshindersfrågor- övergripande arbetsår 

g. FH-rådens historia och funktion, text av HSO 

 

§ 6 

Svar på medborgarförslag om fler bänkar vid dammen i 

Långbroparken 

 

Medborgarförslaget innehåller ett förslag om att fler bänkar ska placeras 

ut i Långbroparken, i första hand runt dammen, men även i resten av 

parken. 

 

Förvaltningen är positiv till förslaget och bedömer att det finns möjlighet 

att placera ut ytterligare upp till tio bänkar totalt i parken. Kostnaden för 

inköp och utplacering av tio bänkar är 107 000 kr, och kan finansieras 

inom budgeten för mindre parkinvesteringar. De nya bänkarna innebär 

också en mindre ökning av driftskostnaderna. 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat 2013-05-24. 

 

Rådet för funktionshindersfrågor 

Rådet instämmer i förvaltningens förslag. 

 

§ 7 

Svar på revisionskontorets årsrapport 2012 

 

Revisionskontorets årsrapport 2012 för Älvsjö stadsdelsnämnd visar 

sammanfattningsvis att Älvsjö stadsdelsnämnd i allt väsentligt har 

bedrivit verksamheten på ett ändamålsenligt sätt och från ekonomisk 

synpunkt tillfredsställande sätt. Nämndens interna kontroll bedöms ha 



ÄLVSJÖ STADSDELSNÄMND                                   

RÅDET FÖR FUNKTIONSHINDERSFRÅGOR                   SAMMANTRÄDESPROTOKOLL   

                                                                                                               2013-06-04 

 

 

 

 

varit tillräcklig och bokslut och räkenskaper är i allt väsentligt 

rättvisande.  

 

Förvaltningen delar i huvudsak revisionskontorets bedömningar i 

rapporten och redovisar vilka åtgärder som vidtagits eller som kommer 

att vidtas. 

 

Revisorerna tillstyrker att Älvsjö stadsdelsnämnd och dess ledamöter 

beviljas ansvarsfrihet. 

 

Stadsdelsförvaltningen har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 

2013-04-25. 

 

Rådet för funktionshindersfrågor 

Rådet har tagit del av ärendet. 

 

§ 8 

Detaljplan för genomgångs- och studentbostäder i kvarteret 

Sjöbotten 1 

 

Fastigheten Sjöbotten 1 ligger intill Stockholmsmässan. Tidigare fanns 

IT-företaget TietoEnator i kontorsdelen, men nu är det tomt sedan några 

år. Syftet med den nya detaljplanen är att tillåta ombyggnad till 370 

smålägenheter för genomgångs- och studentbostäder. 

 

Förvaltningen är positiv till att de tomma lokalerna får ny användning, 

och att det byggs student- och genomgångsbostäder, som det råder stor 

brist på i Stockholm. Förvaltningen är dock tveksam till att det nya 

kategoriboendet innehåller så många lägenheter och är placerat i ett 

verksamhetsområde, utan andra ordinarie bostäder. Utifrån det efterlyser 

förvaltningen en social konsekvensanalys. 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat 2013-05-18. 

 

Rådet för funktionshindersfrågor 

Rådet instämmer i förvaltningens förslag och vill särskilt understryka 

behovet av en social konsekvensanalys innan beslut fattas.  
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§ 9 

Förslag till reviderade riktlinjer för handläggning av 

ekonomiskt bistånd 

 

Kommunstyrelsen har remitterat förslag till reviderade riktlinjer för 

handläggning av ekonomiskt bistånd till samtliga stadsdelsnämnder, 

arbetsmarknadsnämnden, utbildningsnämnden och stadsledningskontoret. 

 

Riktlinjerna är reviderade utifrån domar och uttalanden från JO, 

förändringar i lagstiftning samt Socialstyrelsens vägledningar.  

Ordningen och kapitelindelningen har ändrats för att skapa ett mer 

pedagogiskt flöde från inkommen ansökan till beslut.  

 

Förvaltningen ställer sig positiv till förslaget då riktlinjerna har ett 

tydligare upplägg i förhållande till nuvarande riktlinjer, vilket också gör 

det enklare för handläggarna. 

 

Rådet för funktionshindersfrågor 

Rådet har tagit del av ärendet. 

 

§ 10 

Motion (S) om biståndsbedömning, är den rättvis? 

 

Mirja Räihä (S) har inlämnat en motion om biståndsbedömning inom 

Stockholms stad.  

 

Motionären hänvisar i sin motion till äldreombudsmannens rapporter där 

det påpekas att biståndsbedömningen styrs mer av stadens budget än av 

den äldres individuella behov och att skillnader i bedömningen kan 

förekomma inom en och samma förvaltning. 

 

Förvaltningen delar motionärens anförande om komplexiteten i 

biståndsbedömningen och det ansvar som ligger på biståndsbedömarna 

att utgå från den enskildes behov och samtidigt se till att besluten är 

likvärdiga över staden. 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat 2013-05-27. 

 

Rådet för funktionshindersfrågor 

Rådet har tagit del av ärendet och tycker det är värdefullt att frågan 

uppmärksammas 
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§ 11  

Övriga frågor 

 

Valnämndens kansli har framfört önskemål om att få komma till 

funktionshindersrådets sammanträde den 17 oktober för att presentera de 

lokaler som planeras användas i samband med valet 2014. 

 

__________________________ 

 

 

 


